
Sent: Tuesday, June 21, 2022 1:27 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Обществено обсъждане 

 

Здравейте! 

 

Аз съм против отпадането на талоните за 10 пътувания. Ползвам градски транспорт през 

седмица - една седмица пътувам отиване и връщане с метро, една седмица съм хоум офис. 

Вярвам, че има много жители на София, които имат такава гъвкавост. Съответно покупка 

на месечна карта е немислимо при такъв разчупен режим. Покупката на брой пътувания на 

преференциална цена е удобно. Моля да не се отменя. 

 

Тервел Няголов 

Поздрави  

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

